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Geachte dames en heren, 

 

Door de gemeenteraad is op 6 mei jl. de motie ‘Denken in oplossingen’ vastgesteld. Graag informeren wij 

u over hoe wij invulling hebben gegeven aan deze motie.  

 

In de motie wordt B&W verzocht: 

 een 1.5m-Taskforce in te richten, die pro-actief met ondernemers en organisaties -zoals culturele 

instellingen- zoekt naar mogelijkheden om anderhalvemeter-proof open te kunnen gaan; 

 hierbij alle mogelijke oplossingsrichtingen bespreekbaar te laten zijn, denk aan: tijdelijke ontheffingen 

voor grotere terrassen, nieuwe terraslocaties aanwijzen, het aanbrengen van luifels, uitgifte-luiken, 

tenten, schermen, looproutes, mobiele barren, etcetera; 

 betrokken diensten, zoals bijvoorbeeld de brandweer en de GGD, te verzoeken om deel uit te maken 

van deze 1.5m Taskforce om pro-actief mee te denken over wat er wél kan. Zodat niet achteraf zaken 

verboden worden; 

 de Taskforce ook de toegankelijkheid van mindervaliden (al dan niet met begeleider en/of 

geleidehond) meeneemt in haar observaties (mede in het kader van de inclusiviteit, b.v.); 

 de raad informeren over de uitkomsten van de taskforce. 

 

Via Raadsinformatiebrief 2020-26 van 20 mei jl. hebben wij u geïnformeerd over het instellen van de 

Taskforce Anderhalve Meter. Sinds 28 mei jl. komt deze taskforce wekelijks (online) bijeen met als doel 

 meedenken over uitgangspunten en te maken afwegingen binnen de Aanpak Anderhalve Meter; 

 mede bewaken van de druk op de openbare ruimte (monitoren van drukte, signaleren van knelpunten, 

meedenken over oplossingen); 

 bevorderen van samenwerking tussen sectoren en gebieden; 

 mede verzorgen van eenduidige communicatie over de Aanpak Anderhalve Meter.  

 
De Taskforce wordt gevormd uit de volgende vertegenwoordigers: 

 Kjeld Vosjan van Centrum Hilversum (vanaf september de nieuwe centrummanager Jorine de Soet); 

 Frank Loois van Koninklijke Horeca Nederland, afdeling Hilversum e.o.; 

 Wilco Witte, Poppodium de Vorstin; 

 Renske Schriemer, stichting Ondernemersfonds De Gijsbrecht; 

 Jeroen Kreijkamp, stichting Hilversum Marketing; 

 Wethouders Gerard Kuipers en Arno Scheepers en ambtelijke ondersteuning.  
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De Taskforce functioneert goed. De Taskforce is in de afgelopen periode van grote waarde gebleken voor 

de stad en is dat nog steeds. We hebben op allerlei vlakken snel kunnen schakelen en zo een zichtbaar 

positieve bijdrage geleverd aan zowel het verblijfsklimaat in de stad als aan de verdiencapaciteit van 

ondernemers. De leden zijn zeer betrokken en hebben gezamenlijk een breed netwerk dat effectief wordt 

ingezet. De Taskforce zoekt naar ruimte om te ondernemen, steunt de ergst getroffen sectoren, zoals 

horeca, detailhandel en evenementen, maar heeft net zo zeer oog voor leefbaarheid en veiligheid. Daarbij 

zijn de lijnen naar bijvoorbeeld Veiligheidsregio en brandweer kort. We gaan hieronder graag in op de 
belangrijkste resultaten die in samenwerking met de Taskforce zijn bereikt.  

 

Tijdelijke maatregelen 

In het kader van de corona-aanpak in Hilversum zijn in de afgelopen maanden in nauwe samenwerking 

met de Taskforce Anderhalve Meter tijdelijke maatregelen getroffen. De tijdelijke maatregelen variëren 

van het verplaatsen van boombakken, het weghalen c.q. verplaatsen van fietsenrekken, het instellen van 

voetgangersgebieden en het gedogen van de verruiming van terrassen en overkappingen. Deze maatregelen 

hebben veelal, maar niet alleen, betrekking op de horeca en niet alleen op het centrum. Ook in andere 

stevig getroffen gebieden en sectoren, zoals bijvoorbeeld de sport, zijn en worden tijdelijke maatregelen 

getroffen. Gelet op de huidige situatie en de verwachtingen over de komende maanden hebben wij 

besloten de maatregelen, met uitzondering van het voetgangersgebied Kerkbrink, in principe tot eind dit 

jaar in stand te houden. Dit geeft alle betrokkenen helderheid. Wij hebben de Raad hierover reeds 

geïnformeerd via het Corona Weekbericht. Inmiddels is de verwachting dat we ook een deel van volgend 

jaar nog te maken hebben met corona maatregelen. Op dit moment wordt bekeken op welke wijze 

terrassen winterklaar kunnen worden gemaakt. In overleg met Veiligheidsregio en bijvoorbeeld de 

brandweer wordt bekeken welke mogelijkheden er zijn, bijvoorbeeld waar het overkappingen, 

terrasschotten en heaters betreft.  

 

Summer in the City 

Vanuit de Taskforce Anderhalve Meter is daarnaast het initiatief ontstaan voor het programma Summer in 

the City. Onder deze noemer zijn in de zomerperiode allerlei activiteiten en kleinschalige evenementen 

georganiseerd en onder de aandacht gebracht. Met Summer in the City is ontmoeting tussen 

Hilversummers gestimuleerd en zijn ondernemers en organisaties in corona tijd ondersteund. De gemeente 

heeft financieel bijgedragen om dit initiatief mede mogelijk te maken en stimuleert zo het maatschappelijk 

en economisch klimaat in Hilversum. Het programma liep tot en met begin september. Er is veel 

waardering vanuit de stad, zowel onder bewoners als ondernemers en maatschappelijke organisaties voor 

dit initiatief.  

 

Wij zijn verder ook positief over het verloop van evenementen in de afgelopen weken, zoals het Gooisch 

Bierfestival. Op dit moment wordt nagedacht over activiteiten die in najaar en winter kunnen worden 

georganiseerd. Zo gaat aandacht uit naar de herfstvakantie, sinterklaas, kerst en oud & nieuw. In de 

herfstvakantie is er in ieder geval The Rainbow Week. Gezocht wordt naar manieren om ook de komende 

periode te voorzien in de behoefte bij bewoners aan ontmoeting en tegelijkertijd bewoners in de drukke 

decemberperiode te stimuleren om het centrum en andere winkelgebieden vooral op de relatief rustigere 

momenten te bezoeken. Daarbij wordt uiteraard steeds rekening gehouden met en ingespeeld op de laatste 

ontwikkelingen rondom corona.   

 

Via het Corona Weekbericht wordt u over de voortgang geïnformeerd. De Taskforce is inmiddels ingebed 

in onze reguliere werkprocessen. De motie beschouwen we gelet op bovenstaande als afgedaan.  

  

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van Hilversum, 

de gemeentesecretaris, de burgemeester, 

 

 

D. Emmer P.I. Broertjes 
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Denken in oplossingen

De raad van Hilversum, in vergadering bijeen op woensdag 6 mei 2020, behandelende de motie vreemd
aan de orde van dag,

Overwegende, dat:
• we helaas de komende periode te maken hebben met ‘anderhalvemeter-maatregelen’ om

‘smart distancing’ mogelijk te maken en toch te kunnen recreëren, sporten etcetera;
• ondernemers en organisaties out-of-the-box zullen moeten denken om hun individuele locatie

naar de richtlijnen in te richten;
• het in ons aller belang is dat de we de economische activiteit (en daarmee verdiencapaciteit) die

er in Hilversum mogelijk is binnen de richtlijnen maximaal benutten;
• de gemeente bij deze situaties betrokken is in haar rol als handhaver, vergunningverlener en/of

subsidieverstrekker.

Verzoekt het college:
• een 1.5m-Taskforce in te richten, die pro-actief met ondernemers en organisaties -zoals culturele

instellingen- zoekt naar mogelijkheden om anderhalvemeter-proof open te kunnen gaan;
• hierbij alle mogelijke oplossingsrichtingen bespreekbaar te laten zijn, denk aan: tijdelijke

ontheffingen voor grotere terrassen, nieuwe terraslocaties aanwijzen, het aanbrengen van
luifels, uitgifte-luiken, tenten, schermen, looproutes, mobiele barren, etcetera;

• betrokken diensten, zoals bijvoorbeeld de brandweer en de GGD, te verzoeken om deel uit te
maken van deze 1.5m Taskforce om pro-actief mee te denken over wat er wél kan. Zodat niet
achteraf zaken verboden worden;

• de Taskforce ook de toegankelijkheid van mindervaliden (al dan niet met begeleider en/of
geleidehond) meeneemt in haar observaties (mede in het kader van de inclusiviteit, b.v.);

• de raad informeren over de de uitkomsten van de taskforce.

en gaat over tot de orde van de dag.

Frits Vogel Annemarie den Daas Peter Veenendaal Jan Slingerland Pierre van Rooden
VVD Hilversum D66 Hilversum GroenLinks Hart voor Hilversum SP

Henk Blok
Hilversums Belang


